
Notat – mottak gavemidler til operasjonsrobot 

Møte med Alstahaug kommune 

11.10.2023, Rådhuset/Teams 

Deltakere:  

Alstahaug kommune: Peter Talseth ordfører, Connie Pettersen kommunedir.  

HSYK: Bjørn Bech-Hanssen, Elin Grønvik, Petter Dahle Stausland, Merethe Myrvang 

 

Formålet med møtet var å følge opp vedtak i styresak 78/2023 der styret bl.a. ber administrasjonen 

gå i dialog med giverne for å belyse omfang, innhold og eventuelle premisser fra giverne. Dialogen 

skal gjenspeiles i oppdatert saken som legges fram for styret 24. oktober.  

 

1. Er gaven definert til et spesielt kronebeløp eller er den avhengig av innkjøpspris etter anbud? 

➢ Et definert maksbeløp, definert til gaven. Øvre grense på 21 mill. kroner. 

 

2. Vil gavemidlene inkludere installasjon/opplæring? 

➢ Primært bør opplæring ligge hos HSYK. Gaven er ment spesifikt til innkjøp, har ikke 

vurdert annet utover dette. Dersom dette må utdypes nærmere vil kommunen gå i 

dialog med HSYK. Har forstått at roboten har en pris på 21 mill. kroner, det er det 

kommunestyret har forholdt seg til. Utgangspunktet er innkjøp av maskinvaren. 

  

3. Vil gaven også dekke inntektstap som følge av redusert operasjonsvirksomhet under 

installasjon/opplæring? 

➢ Dette inngår ikke i gaven. 

 

4. Er gaven et engangsbeløp eller vil kommunen følge opp når det blir behov for reanskaffelse? 

➢ HSYK må gjerne rette en forespørsel når den tid kommer. Kan ikke forskuttere hva 

fremtidige kommunestyrer vedtar. 

 

5. Har kommunen en tidsfrist for når endelig svar ang. gavemottak må foreligge? 

➢ Tilbudet står til 20.12.23. Dersom avgjørelse blir utsatt må dette signaliseres innen 10.12 

av hensyn til kommunens budsjettmøte.  

 

6. Er det et absolutt krav fra Alstahaug kommune om at roboten skal plasseres ved 

Helgelandssykehuset Sandnessjøen? 

➢ Ja. Kommunestyrets generelle holdning er at det mener dette primært er en offentlig 

oppgave. Alstahaug kommune ønsker imidlertid å følge opp det som skjer andre steder; 

hvis dette er måten det skal løses på så er vi med. Stiller samtidig spørsmål ved om det er 

slik samfunnet skal finansiere offentlig spesialisthelsetjeneste. 

 

7. Kan det være aktuelt med et spleiselag mellom Helgeland Sykehusaksjon og Alstahaug 

kommune, og at HSYK bestemmer plassering? 

➢ Alstahaug kommune ønsker å utstyre hovedsykehuset på Helgeland. Det er gjort en 

prosess i forkant, det er tatt en beslutning om hvor hovedsykehuset på Helgeland skal 

være. Vi er gjerne med på spleis dersom hovedsykehuset prioriteres.  
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8. Pågående strukturprosess i HN. Kan dere akseptere et ja fra styret med forbehold om 

lokalisering – i tråd med det som måtte bli resultatet av pågående prosess i HN? 

➢ Spørsmålet har et tidsperspektiv i seg, og er det HN være den som til syvende og sist 

bestemmer? Vi ønsker en dialog med HSYK om pågående prosesser og hva som er 

foretakets holdning. Vi ønsker å bidra til en robot som skal brukes i strukturen som er 

vedtatt. Skulle det bli endringer i struktur/plassering av hovedsykehuset må vi konsultere 

kommunestyret. Vi har et gjeldende vedtak om at vi skal være med på å effektuere 

Høyes vedtak. Hvis det kommer endringer må vi gå i dialog.  

 

 

Merethe Myrvang, ref. 

 




